

天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:http://liturgy.catholic.org.hk 香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

To: All Priests

From: Hong Kong Catholic Diocesan Liturgy Commission

Subject: Memorial of Saint Teresa of Calcutta, Virgin (Optional Memorial)

Date: 27 August 2025

Pope Francis, on December 24, 2024, has decreed the inclusion of the Memorial of Saint Teresa of Calcutta, Virgin, into the General Roman Calendar. This memorial shall be celebrated annually on September 5 as an optional memorial.

Enclosed are the liturgical texts and readings for the celebration of the Holy Mass on this day. These materials have been made available on the Commission's official website for your reference and pastoral use.

Additionally, enclosed also with this circular is a report from Vatican News regarding this arrangement, provided for your reference.

致:各位神父

由:天主教香港教區禮儀委員會

事由:聖德蘭·加爾各答修女(貞女;自由紀念)

日期:2025年8月27日

教宗方濟各於 2024 年 12 月 24 日下令將聖德蘭·加爾各答修女的紀念,納入羅馬通用曆法,並於每年 9 月 5 日感恩祭以自由紀念方式慶祝。

奉上當日之感恩祭經文及讀經。有關資料已上載至本委員會網頁。

另隨函附奉梵蒂岡新聞網有關此安排的報導,藉供參考。

https://www.vaticannews.va/en/vatican-city/news/2025-02/mother-saint-teresa-calcutta-inscribed-roman-calendar.html

QR CODE



